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Protokół nr 14/2024  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 18 października 2024 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Maciej Bryś  - Przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu 

5. Pan Piotr Kędzia  - członek Zarządu        

   

 

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel     - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Karolina Poniewiera  - p.o. naczelnika Wydziału Komunikacji,  

                 Transportu i Dróg w Starostwie  

        Powiatowym w Wieluniu 

4. Pan Bartłomiej Panek   - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

        w Wieluniu (PZD) 

5. Pani Elżbieta- Urbańska- Golec   - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 (ZS nr 1) 

6. Pani Katarzyna Wyrębak   - dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

                                                        w Wieluniu (ZSS) 
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7. Pani Bożena Krej    - naczelnik Wydziału Edukacji  

                                                        w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

8. Pani Barbara Puchała  - dyrektor Poradni Psychologiczno-  

        Pedagogicznej w Wieluniu 

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za usuwanie z drogi i przechowywanie pojazdów na parkingu strzeżonym oraz 

wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu w roku 

2025 - temat sesyjny.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia opinii 

zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi wewnętrznej, znajdującej się  

na działkach nr ewid. 82 i 101, obręb Działy, gm. Czarnożyły. 

6. Rozpatrzenie wniosku radnego Gminy Wieluń, sołtysa wsi Kurów Pana Andrzeja 

Gęsiaka o uwzględnienie w budżecie Powiatu Wieluńskiego na rok 2025 

opracowania dokumentacji na modernizację drogi powiatowej nr 4508E wraz  

z odwodnieniem i budową ciągu pieszo-rowerowego – etap II i III.  

7. Rozpatrzenie wniosku radnego Gminy Wieluń, sołtysa wsi Kurów Pana Andrzeja 

Gęsiaka o uwzględnienie w budżecie Powiatu Wieluńskiego na rok 2025 budowy 

bezpiecznych przejść dla pieszych przy skrzyżowaniu ulic: Farysia  

i Bursztynowej przy nowo wybudowanym chodniku. 

8. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o realizację  

w 2025 roku zadania „Poprawa Bezpieczeństwa na ul. Wojska Polskiego przy  

ZS 1 w Wieluniu”.  
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9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w sprawach 

związanych z opracowywaną dokumentacją projektową pn.: „Rozbudowa drogi 

powiatowej nr 4521E w miejscowości Załęcze Małe”. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia terminów 

przerw w funkcjonowaniu oddziałów przedszkolnych specjalnych w Szkole 

Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu.  

11. Przyjęcie treści projektu porozumienia w sprawie zapewnienia uczniom 

niepełnosprawnym zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń bezpłatnego 

transportu i opieki w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego 

Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka  

do miejsca zamieszkania.  

12. Przyjęcie informacji o sposobie realizacji wniosków i zaleceń przez Dyrektora 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu w związku z wystąpieniem 

pokontrolnym Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu z kontroli Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

upoważnienia pracownikowi Wydziału Edukacji Starostwa Powiatowego  

w Wieluniu do wykonywania prac w Komisji Zdrowotnej. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyznania Stypendium 

Powiatu Wieluńskiego dla uzdolnionych uczniów i absolwentów. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

17.  Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

18. Sprawy bieżące.  

19. Wolne wnioski.  

20. Zamknięcie XIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pkt 1 

Otwarcie XIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył  

XIV posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku z brakiem 

uwag do porządku obrad, zapytał, kto jest „za” przyjęciem proponowanego porządku 

obrad. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

proponowany porządek obrad (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

    Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości 
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opłat za usuwanie z drogi i przechowywanie pojazdów na parkingu 

strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia  

od usunięcia pojazdu w roku 2025 - temat sesyjny.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia opinii 

zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi wewnętrznej, znajdującej się  

na działkach nr ewid. 82 i 101, obręb Działy, gm. Czarnożyły. 

6. Rozpatrzenie wniosku radnego Gminy Wieluń, sołtysa wsi Kurów Pana 

Andrzeja Gęsiaka o uwzględnienie w budżecie Powiatu Wieluńskiego na rok 

2025 opracowania dokumentacji na modernizację drogi powiatowej nr 4508E 

wraz z odwodnieniem i budową ciągu pieszo-rowerowego – etap II i III.  

7. Rozpatrzenie wniosku radnego Gminy Wieluń, sołtysa wsi Kurów Pana 

Andrzeja Gęsiaka o uwzględnienie w budżecie Powiatu Wieluńskiego na rok 

2025 budowy bezpiecznych przejść dla pieszych przy skrzyżowaniu ulic: 

Farysia i Bursztynowej przy nowo wybudowanym chodniku. 

8. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o realizację  

w 2025 roku zadania „Poprawa Bezpieczeństwa na ul. Wojska Polskiego przy  

ZS 1 w Wieluniu”.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w sprawach 

związanych z opracowywaną dokumentacją projektową pn.: „Rozbudowa 

drogi powiatowej nr 4521E w miejscowości Załęcze Małe”. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia terminów 

przerw w funkcjonowaniu oddziałów przedszkolnych specjalnych w Szkole 

Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu.  

11. Przyjęcie treści projektu porozumienia w sprawie zapewnienia uczniom 

niepełnosprawnym zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń bezpłatnego 

transportu i opieki w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego 

Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka  

do miejsca zamieszkania.  

12. Przyjęcie informacji o sposobie realizacji wniosków i zaleceń przez Dyrektora 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu w związku z wystąpieniem 

pokontrolnym Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu z kontroli Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu.  
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13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

upoważnienia pracownikowi Wydziału Edukacji Starostwa Powiatowego  

w Wieluniu do wykonywania prac w Komisji Zdrowotnej. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyznania 

Stypendium Powiatu Wieluńskiego dla uzdolnionych uczniów i absolwentów. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

17.  Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

18. Sprawy bieżące.  

19. Wolne wnioski.  

20. Zamknięcie XIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie 

z drogi i przechowywanie pojazdów na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu w roku 2025 - temat sesyjny. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.   

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 130/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie z drogi i przechowywanie pojazdów 

na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia  

od usunięcia pojazdu w roku 2025 - temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 130/24 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia opinii 

zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi wewnętrznej, znajdującej się  

na działkach nr ewid. 82 i 101, obręb Działy, gm. Czarnożyły. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.   

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 131/24 w sprawie wyrażenia opinii zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi 

wewnętrznej, znajdującej się na działkach nr ewid. 82 i 101, obręb Działy, gm. 

Czarnożyły (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 131/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 6 

Rozpatrzenie wniosku radnego Gminy Wieluń, sołtysa wsi Kurów Pana 

Andrzeja Gęsiaka o uwzględnienie w budżecie Powiatu Wieluńskiego na rok 

2025 opracowania dokumentacji na modernizację drogi powiatowej nr 4508E 

wraz z odwodnieniem i budową ciągu pieszo-rowerowego – etap II i III. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią 

Karolinę Poniewiera - p.o. naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg oraz  

Pana Bartłomieja Panka - kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że Pan Gęsiak 

bardzo często powraca z tematem. Podkreślił, że wspominał już Panu radnemu,  

że należy zorganizować spotkanie z mieszkańcami, ponieważ jest tam od płotu do 

płotu niecałe 6 metrów. Nadmienił, że już wielokrotnie zwracali się  

z prośbą z Panem kierownikiem o zorganizowanie spotkania, ponieważ mieszkańcy 

nie bardzo chcą cokolwiek oddać. Zaznaczył, że w tej sprawie nie ma dobrego 

rozwiązania, a Pan sołtys doskonale o tym wie i proponował by wprowadzić tam ruch 
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jednokierunkowy, gdzie ludzie idąc do kościoła musieliby nadrabiać 700 metrów. 

Dodał, że Pan sołtys, Pan radny zna prośbę Starostwa o zorganizowanie spotkania  

z mieszkańcami, którzy mieszkają przy tej drodze by wypracować dobre rozwiązanie 

i nie robić nic na siłę, bo nikt nie chce tutaj nieporozumień.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy Pan 

kierownik Bartłomiej Panek, chciałby coś dodać. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg powiedział, 

że ten temat był wielokrotnie podejmowany na Zarządzie. Gdy pojawia się jakieś 

pismo od Pana Gęsiaka, to wiadomo, że chodzi o Kurów. Nadmienił, że około 10 lat 

temu były opracowane trzy dokumentacje techniczne, podzielone na 3 etapy. 

Pierwszy etap jest już wykonany, to jest odcinek od Dąbrowy do Kurowa, do sklepu, 

drugi etap jest od przebudowanej drogi aż do sklepów, do skrzyżowania, trzeci etap 

to jest nic innego, jak nowo wykonany chodnik przy „Dino”. Projekt ten zakładał 

odwodnienie drogi za pomocą rowu i powstał chodnik. Jest etap prac odbiorowych, 

ponieważ jest to etap połączony z Komornikami i będą te prace odbierane, 

Powiedział, że nie wie, czy teraz będzie wskazane po odkopaniu rowów, wykonaniu 

mostków, zasypywanie tych rowów i dokładanie do chodnika ścieżki rowerowej, tym 

bardziej, że ścieżka ta byłaby martwą ścieżką, ponieważ raptem na odcinku 400-500 

metrów można byłoby tą ścieżką jechać, później jest wjazd centralnie na drogę 

powiatową łączącą Turów w stronę Skomlina. Teraz pojawia się pytanie, co dalej 

zrobić. Trzeci etap to jest wszystko praktycznie wykonane, została do wykonania 

nawierzchnia, a co do drugiego etapu, tak jak zostało wspomniane przez Pana 

wicestarostę, jest to trudny teren. Dodał, że według Niego jest wąsko, już w ramach 

bieżącego utrzymania zostało ścięte pobocze, został umocniony teren by piesi mogli 

iść przy płocie, a jeżeli miałby być robiony projekt i dostosowywać go do wszystkich 

norm, to trzeba wykupić te działki, burzyć budynki, przesuwać płoty i ktoś miałby 

chodnik bezpośrednio przy oknie. Zaznaczył, że nie wie, czy jest to wskazane  

i czy mieszkańcy na takie coś pozwolą.   

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że tak, jak 

powiedział Pan Kierownik, umocnione zostało poboczne, poszerzono go w pewnym 

miejscu by dało się bezpiecznie przejść. Bardzo szokuje podejście Pana sołtysa, 

który chciał podnieść jeszcze, a na tłumaczenie, że zaleje jednego z sąsiadów,  

nie widział problemu.  
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Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu, powiedział, że trzeba przypilnować 

tego wykonawcę, który wykonywał chodnik i mostki przed odbiorem, bo mostki  

są uszkodzone.   

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że nie zostanie 

odebrany projekt, jeśli nie będzie wykonane poprawnie.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu, dodał, że rów w pewnym miejscu 

chyba w ogóle nie jest zrobiony, od strony wioski, jeden odcinek 10-15 metrów, 

pomiędzy jednym mostkiem a drugim. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg powiedział, 

że jest to ciągle teren budowy. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu, podkreślił, że należy dopilnować  

by wykonawca jak najszybciej pojechał i dokończył, bo wizerunkowo to brzydko 

wygląda, bo coś zostało zrobione i ludzie myślą, że tak to już zostanie, ponieważ 

zostało zostawione na dłuższy czas, a zbliża się okres Wszystkich Świętych  

i jest to chodnik do cmentarza, więc dużo ludzi tamtędy pójdzie. Zwrócił się z prośbą 

by do Wszystkich Świętych ten rów wykosić i ładnie wykopać, doprowadzić  

do porządku.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

odpowiedział, że w dniu dzisiejszym zgłosi inspektorowi i wykonawcy. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, do kiedy wykonawca  

ma termin. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

odpowiedział, że Komorniki są do końca listopada, a wiadomo, że musi już kończyć 

te prace bitumiczne, bo w grudniu nie będzie kładł masy. Dodał, że ten etap zimowy 

to już bardziej kosmetyka. Kurów połączony jest z Komornikami, zaczęto prace  

od Kurowa by przerobić pewną pulę, potem przeniesiono pracę do Komornik, więc 

Kurów jest teraz trochę zapomniany, aczkolwiek podkreślił, że zna te wszystkie 

niedoróbki, więc wykonawca musi to poprawić.  

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jaką Pan 

Kierownik proponuje odpowiedź.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu odpowiedział, że pisemna prośba  

o spotkanie z mieszkańcami.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że w związku  

z wnioskiem Pana Gęsiaka, Starostwo ponawia prośbę o spotkanie z mieszkańcami. 
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Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu dodał, że istotne jest, by zorganizować 

spotkanie z mieszkańcami w związku z brakiem możliwości technicznych, chodzi  

o szerokość drogi, budynki, ogrodzenia. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

podsumował, że jest prośba o spotkanie z mieszkańcami.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu stwierdził, że odpowiedź nie jest 

ani pozytywna, ani negatywna na wniosek Pana Gęsiaka.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że proponujemy spotkanie ze względu na trudne warunki. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg zapytał,  

czy mieszkańcy oddają swój teren i zgodzą się by burzyć budynki.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński uważa, że mieszkańcy się 

nie zgodzą, bo jeden z mieszkańców powiedział, że nie odda, bo mieszka tam  

od zawsze, a z drugim nie ma kontaktu, a jego dom stoi przy samej drodze. 

Podkreślił, że jest trudna sytuacja.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

kto jest „za” taką odpowiedzią w przedmiotowej sprawie.   

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o  udzieleniu odpowiedzi na wniosek radnego Gminy Wieluń, sołtysa wsi Kurów Pana 

Andrzeja Gęsiaka o uwzględnienie w budżecie Powiatu Wieluńskiego na rok 2025 

opracowania dokumentacji na modernizację drogi powiatowej nr 4508E wraz  

z odwodnieniem i budową ciągu pieszo-rowerowego – etap II i III o treści wskazanej 

przez Zarząd Powiatu na XIV posiedzeniu w dniu 18.10.2024 r. (głosowało  

5 członków Zarządu).    

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 7 

Rozpatrzenie wniosku radnego Gminy Wieluń, sołtysa wsi Kurów Pana 

Andrzeja Gęsiaka o uwzględnienie w budżecie Powiatu Wieluńskiego na rok 

2025 budowy bezpiecznych przejść dla pieszych przy skrzyżowaniu ulic: 

Farysia i Bursztynowej przy nowo wybudowanym chodniku. 
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Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg powiedział, 

że ten temat był już wielokrotnie poruszany na sesji przez Pana Gęsiaka. 

Przypomniał, że próbował Panu Gęsiakowi wyartykułować, że nie jest tak prosto 

wykonać teraz przejście dla pieszych z powodu zmian wytycznych, że trzeba  

z każdej strony doświetlać na odpowiedniej długości. Przekazał, że jeżeli byłaby chęć 

wykonania takiego przejścia, to trzeba to zrobić zgodnie z przepisami, to znaczy 

opracować prosty projekt oraz tak, jak w przypadku Łagiewnik lub na trasie w stronę 

Mokrska czy Skomlina, gdzie te przejścia były w formie dofinansowania z programu 

„Bezpieczne przejścia dla pieszych”, a koszt takiego przejścia to około 100 000,00 zł  

brutto. Dodał, że teraz należy się zastanowić, czy przejścia newralgiczne, które 

wpływają do Zarządu od wójtów, mieszkańców, gdy pojawi się taki program,  

nie ustawić priorytetów, które są najważniejsze i próbować je wykonywać.  

 

Z sali obrad wyszedł Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy wiadomo, kiedy pojawi się taki program.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg powiedział, 

że w tym momencie takiego programu nie ma, wciąż czekają jako PZD.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,                 

by odpowiedzieć Panu Gęsiakowi, że jest oczekiwanie na ogłoszenie konkursu  

na dofinansowanie, który ma ruszyć pod koniec roku, czyli lada dzień, a Starostwo 

oraz PZD wpisuje to przejście na listę przejść, które są zgłoszone na wniosek 

mieszkańców i jeżeli pojawią się programy o dofinansowanie, to będzie na uwadze.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zaproponował by wskazać też kwotę,  

że szacunkowy koszt jest to około 100 000,00 zł by Pan radny miał świadomość,  

o jakich pieniądzach jest mowa.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg powiedział, 

że teraz należy się zastanowić nad potrzebą tego przejścia, bo każdy pisze  

o przejściu, a tych przejść w Kurowie jest naprawdę dużo, jeśli jest jakieś 

skrzyżowanie to chciałby przejście. Należy zauważyć, że w innych, większych 
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miejscowościach nie robi się na każdej uliczce przejścia dla pieszych, tylko  

są przejścia sugerowane. Dodał, że to nie jest powiedziane, że jak nie ma przejścia, 

to pieszy nie można przejść z punktu A do punktu B, zgodnie z przepisami może. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” taką odpowiedzią  

w przedmiotowej sprawie.   

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o  udzieleniu odpowiedzi na wniosek radnego Gminy Wieluń, sołtysa wsi Kurów Pana 

Andrzeja Gęsiaka o uwzględnienie w budżecie Powiatu Wieluńskiego na rok 2025 

budowy bezpiecznych przejść dla pieszych przy skrzyżowaniu ulic: Farysia  

i Bursztynowej przy nowo wybudowanym chodniku o treści wskazanej przez Zarząd 

Powiatu na XIV posiedzeniu w dniu 18.10.2024 r. (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Łukasz Dybka).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 8 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o realizację  

w 2025 roku zadania „Poprawa Bezpieczeństwa na ul. Wojska Polskiego przy  

ZS 1 w Wieluniu”. 

 

Na salę obrad wszedł Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym. 

 

 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg zauważył, 

że tutaj jest kolejne przejście dla pieszych. Podkreślił, że gdyby tworzyć ranking 

przejść dla pieszych, które zdecydowanie powinno być na pierwszym miejscu  

w porównaniu z przejście w Kurowie, bo jest to droga jednak bardziej uczęszczana  

w mieście. Dodał, że doszło tam też do zdarzeń i wypadków drogowych, więc jeżeli 

miałby wybierać, które wykonać w pierwszej kolejności, to byłoby to przejście na ulicy 

Wojska Polskiego. Powtórzył, że koszt takiego przejścia to około 100 000,00 zł 
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brutto. Jeżeli chodzi o zatoczkę, o której mowa w piśmie, żeby można ją było 

wykonać, poinformował, że robił już orientacje kosztów wykonania takiej zatoczki   

i wykonanie uproszczonego projektu, to koszt około 10 000,00 zł netto. Później 

można się zastanowić, czy w ramach współpracy PZD – szkoła nie wykonać… 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że nie wie, 

 czy jest Pani dyrektor, ale ten temat był już poruszany na Zarządzie i Pani dyrektor 

deklarowała, że wykona to swoimi siłami, jeśli chodzi o warsztaty budowlane.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał, czy tu mowa o zatoczce typu 

„Kiss and ride”. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg potwierdził.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że ma wątpliwość,  

czy to rozwiąże problem, bo wjeżdżając i wyjeżdżając tak samo się będzie 

korkowało. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu przywitał Panią 

dyrektor Elżbietę Urbańską - Golec, którą następnie poprosił o wyjaśnienia. 

Pani Elżbieta Urbańska – Golec – dyrektor ZS nr 1 omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg powiedział, 

że z tego, co się orientuje, już nie można malować przy szkołach czerwoną farbą.  

Pani Elżbieta Urbańska – Golec – dyrektor ZS nr 1 powróciła do omawiania 

przedmiotowej sprawy. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu powiedział, że ma propozycję  

w związku z prośbą Pani dyrektor o doświetleniu przejścia w związku z tym, że jest  

to funkcjonujące już przejście, ale niebezpieczne. Przedstawił propozycję, żeby 

zamontować lampy hybrydowe doświetlające przejście dla pieszych by nie robić 

inwestycji, dodatkowych oznaczeń.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg zapytał, 

czy mówiąc hybrydowe, to Pan radny ma na myśli solarne. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu potwierdził. Lampa, która by tylko 

doświetlała pas drogi i pobocze, w szczególności wejście na przejście dla pieszych 

będzie problematyczne, bo są ciemne kurtki, nie jest wymagana kamizelka, bo jest  

to teren zabudowany i jak nie ma oświetlenia, to faktycznie nie widać człowieka. 

Zauważył, że dzisiaj nie wszyscy stosują odblaski. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że warto byłoby 

zamontować również podświetlany znak z podświetlanym ludzikiem, który informował 

by o przejściu dla pieszych. Na przykład, gdy jedzie się o zmroku, to w ogóle  

nie widać obecnego znaku informacyjnego, bo obecna lampa jest…. 

Pani Elżbieta Urbańska – Golec – dyrektor ZS nr 1 powiedziała, że obecna 

lampa jest źle skierowana. Dodała również, że po wypadku, który miał miejsce  

w ubiegłym roku, były wizje lokalne i rzeczywiście lampa, w momencie, kiedy pieszy 

wkracza na przejście jest tam cień i kierowca może nie widzieć. Ta zmiana byłaby też 

bezpieczeństwem dla kierowców, może jest to kwestia lepszej żarówki, ale to chyba 

nie leży w kwestii Starostwa. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że może takie ludziki jak 

są na przykład w Mokrsku… 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg dodał,  

że takie rozwiązanie potrzebuje prądu. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, żeby w takim razie 

postawić lampę solarną i podprowadzić ją pod znak żeby ten znak mrugał.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg dodał,  

że według Niego jest to już inwestycja i jest to koszt jaki miałby miejsce w ramach 

bieżącego utrzymania, ale trudno mu na ten moment powiedzieć jakiej wielkości. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu odpowiedział, że koszt takiej lampy  

to około 15 000,00 zł, a musiałyby być dwie po obu stronach.   

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

odpowiedział, że jest to już 30 000,00 zł plus trzeba doliczyć montaż oraz ludzik  

i w ten sposób zbliżamy się do kwoty 100 000,00 zł, za którą powstanie „Bezpieczne 

przejście”.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, kiedy będzie nabór do tego 

programu. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

odpowiedział, że uważa, że pod koniec roku. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu uważa, że tyle to można poczekać,  

a jak nie będzie, to wtedy trzeba będzie robić samemu bez dodatkowych funduszy.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

odpowiedział, że jest to bardzo ważne przejście, tak jak zostało wspomniane przez 

Panią dyrektor. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to najlepiej 

przebudować całe skrzyżowanie, bo za chwilę jest drugie przejście dla pieszych,  

a na tym drugim przejściu starsze osoby z osiedla przechodzą na przystanek 

autobusowy. 

Pani Elżbieta Urbańska – Golec – dyrektor ZS nr 1 odpowiedziała, że tam 

jest jeszcze bardziej niebezpieczna sytuacja, a jest to droga miejska. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

odpowiedział, że jest to skrzyżowanie zarządcy wyższej kategorii.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że szukając na gorąco 

teraz w Internecie, znalazł lampę solarną i jest to koszt 10 000,00 zł - 12 000,00 zł  

za sztukę, więc jest to do przejścia, chociaż oczywiście można poczekać na wnioski.  

Pani Elżbieta Urbańska – Golec – dyrektor ZS nr 1 odpowiedziała,  

że można zamontować tę lampę teraz, a potem gdyby była taka potrzeba, przenieść 

na inne przejście, gdyby była taka wola. Powiedziała, że potrzebna jest chociaż jedna 

lampa przy chodniku od strony sklepu spożywczego, bo ta strona jest bardzo słabo 

doświetlona, a jeśli chodzi o tę od strony szkoły, to jest lepiej. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że najlepiej gdyby te pasy 

drugie jadąc od Wielunia w stronę Turowa, oddalić 50 metrów od skrzyżowania, 

ponieważ pojawia się tu niebezpieczeństwo, bo w momencie, gdy samochód 

wyjeżdża z ulicy Młodzieżowej stając równo z linią, zasłania w ten sposób osoby 

stojące przy przejściu, więc najlepiej przesunąć te pasy dalej. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy można  

to przejście przesunąć w ten sposób.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

odpowiedział, że można przesunąć, a to obecne zamazać.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że planowana jest dalej 

zatoczka. 

Pani Elżbieta Urbańska – Golec – dyrektor ZS nr 1 odpowiedziała, że drugi 

problem to jest właśnie ta zatoczka. Wspomniała, że była już kiedyś rozmowa  

na temat takiej typowej zatoczki „Kiss and ride”. Zauważyła, że z rana jest tam 

szczególnie problem, gdyż bardzo dużo rodziców podwozi dzieci i zatrzymują się 

centralnie na drodze, zdarzają się małe zdarzenia drogowe, stłuczki, bo ktoś nie 

wyhamuje. Zaznaczyła, że w ten sposób powstają też korki, a dzięki zatoczce można 

jechać dalej, ewentualnie zawrócić przy parku. Chodzi o taką małą zatoczkę na trzy 
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samochody. Następnie zadeklarowała pomoc, jeśli pojawi się projekt, jako szkoła jest 

gotowa, by pomóc przy wykonaniu tego, przy rozebraniu krawężników, ale tutaj 

jednak wszystko zaczyna się od projektu.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

odpowiedział, że zaczyna się wszystko od projektu, a później systemem 

gospodarczym można wszystko wykonać, ale projekt musi być.  

Pani Elżbieta Urbańska – Golec – dyrektor ZS nr 1 odpowiedziała, że była 

już kiedyś rozmowa z Panem kierownikiem i jest tam pas zieleni możliwy  

do zagospodarowania.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

odpowiedział, że wtedy drzewo było przeszkodą.  

Pani Elżbieta Urbańska – Golec – dyrektor ZS nr 1 odpowiedziała, że wtedy 

można zrobić między drzewami, spokojnie na trzy samochody, nie na kilka.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że najlepiej przesunąć 

przejście i zrobić je w pobliżu tej zatoczki. Takie rozwiązanie byłoby bezpieczniejsze. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

odpowiedział, że może poruszyć ten temat na komisji bezpieczeństwa, jak pojadą  

z Panami policjantami.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił, 

by to przeanalizować, bo może można to w optymalny sposób rozwiązać. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że skoro,  

na skrzyżowaniu od strony Wieluniu jest przejście i zaraz za skrzyżowaniem jest 

kolejne, więc to drugie według Niego można oddalić od skrzyżowania  

by przechodzący byli widoczni. Przykładowo, gdy ktoś skręca z ulicy Młodzieżowej  

w prawo, patrzy w lewo, czy jedzie jakiś samochód i prosto wjeżdża na przejście. 

Pani Elżbieta Urbańska – Golec – dyrektor ZS nr 1 odpowiedziała,  

że to przejście na ulicy Młodzieżowej jest zbyt blisko skrzyżowania i powoduje to też 

duże korki.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że najlepiej oddalić  

te wszystkie pasy dla bezpieczeństwa i tę zatoczkę. Dodał, że skoro komisja się tam 

udaje, to ma prośbę odnośnie pasów znajdujących się jak zaczyna się park, zaraz na 

samym początku jest przejście dla pieszych. Kiedyś był problem by usytuować pasy 

na ulicy Joanny Żubr, a kto umieścił pasy na ulicy Wojska Polskiego, na środku jest 
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drzewo i przejście. Poprosił o wycięcie tych dwóch drzew od strony Wielunia, 

ponieważ stoją one na pasach i nikogo nie widać na pasach i przy przejściu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zauważył, trzeba tam będzie 

również przenieść kostkę. 

Pan Bartłomiej Panek – kier Powiatowego Zarządu Dróg odpowiedział,  

że jeśli przejście, to obniżany jest też krawężnik. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że to jest jedna 

kwestia, ale zastanawia się, czy ta zatoczka rozwiąże w stu procentach problem, 

ponieważ samochód zjeżdżając na zatoczkę musi wyjechać, czy nie będzie dalej 

korków.  

Pani Elżbieta Urbańska – Golec – dyrektor ZS nr 1 odpowiedziała,  

że rozwiąże, ponieważ zatrzyma się samochód, a wszystkie pozostałe pojadą dalej. 

Samochód ten włączy się do ruchu w momencie wolnym, natomiast w tej chwili  

po prostu blokują. Wystarczy, że zatrzyma się jeden samochód, pozostałe stoją, 

natomiast, jeśli on wjedzie w zatoczkę, pozostałe jadą dalej.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił, by Pan kierownik 

wraz z komisją przeanalizowali całość bezpieczeństwa ruchu w okolicy szkoły, 

lokalizacje przejść dla pieszych, lokalizacje drzew oraz wspólnie z komisją 

zaproponował konkretną lokalizację tej zatoczki. Natomiast, aby Pan skarbnik  

do budżetu szkoły na przyszły rok wpisał kwotę na projekt tej zatoczki. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik Powiatu zadał pytanie, czy ta zatoczka 

będzie na terenie szkoły, czy na terenie PZD, bo jak na terenie PZD to w budżecie 

PZD. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu podsumował, że Pan 

Kierownik zwołuje komisje… 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy 10 000,00 zł netto,  

czy brutto. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

odpowiedział, że 10 000,00 zł netto. Poinformował, że wykonawca podał taką kwotę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował,  

że wykonanie samej zatoczki, jeśli się nic nie zmieni, to przy pomocy Pani Dyrektor  

i uczniów, i pracowników PZD będzie wykonane. 

Pani Elżbieta Urbańska – Golec – dyrektor ZS nr 1 odpowiedziała, że jako 

szkoła potrzebuje tylko materiału i będzie to wykonane.  
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem takiej odpowiedzi w przedmiotowej sprawie.   

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o  rozpatrzeniu wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o realizację w 2025 

roku zadania „Poprawa Bezpieczeństwa na ul. Wojska Polskiego przy  

ZS 1 w Wieluniu” o treści wskazanej przez Zarząd Powiatu na XIV posiedzeniu  

w dniu 18.10.2024 r. (głosowało 5 członków Zarządu).   

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w sprawach 

związanych z opracowywaną dokumentacją projektową pn.: „Rozbudowa 

drogi powiatowej nr 4521E w miejscowości Załęcze Małe”. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem  uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 132/24 Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa  

do reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w sprawach związanych z opracowywaną 

dokumentacją projektową pn.: „Rozbudowa drogi powiatowej nr 4521E  

w miejscowości Załęcze Małe” (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 132/24 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia terminów 

przerw w funkcjonowaniu oddziałów przedszkolnych specjalnych w Szkole 

Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu. 

 

Pani Bożena Krej – naczelnik Wydziału Edukacji omówiła przedmiotową 

sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem  uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 133/24 w sprawie ustalenia terminów przerw w funkcjonowaniu oddziałów 

przedszkolnych specjalnych w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej  

w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 133/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 11 

Przyjęcie treści projektu porozumienia w sprawie zapewnienia uczniom 

niepełnosprawnym zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń bezpłatnego 

transportu i opieki w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego 

Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do 

miejsca zamieszkania. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem treści projektu 

porozumienia w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął treści 

projektu porozumienia w sprawie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym 

zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń bezpłatnego transportu i opieki w czasie 

przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka Szkolno - 

Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 12 

Przyjęcie informacji o sposobie realizacji wniosków i zaleceń przez Dyrektora 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu w związku z wystąpieniem 

pokontrolnym Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu z kontroli Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał Panią Dyrektor,  

czy autorefraktometr jest wymagany.   

Pani Barbara Puchała – dyrektor Poradni Psychologiczno  

– Pedagogicznej w Wieluniu powiedziała, że jest to urządzenie do pomiaru wad 

wzroku u małych dzieci. W tej chwili wykonywane są badania przesiewowe 

dotyczące tego, jak dzieci widzą, ale dzieci starszych, od I klasy szkoły podstawowej. 

Natomiast z racji, że mowa tu o sytuacji obejmowania opieką dzieci od urodzenia, 

Poradnia nie posiada urządzenia do mierzenia problemów u dzieci mniejszych,  

dla których te wady są szczególnie istotne.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu  podziękował za odpowiedź.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji  

w przedmiotowej sprawie.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację o sposobie realizacji wniosków i zaleceń przez Dyrektora Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu w związku z wystąpieniem pokontrolnym 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu z kontroli Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

upoważnienia pracownikowi Wydziału Edukacji Starostwa Powiatowego  

w Wieluniu do wykonywania prac w Komisji Zdrowotnej. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

Bożenie Krej. 

Pani Bożena Krej – naczelnik Wydziału Edukacji omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 134/24 w sprawie udzielenia upoważnienia pracownikowi Wydziału Edukacji 

Starostwa Powiatowego w Wieluniu do wykonywania prac w Komisji Zdrowotnej 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 134/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyznania 

Stypendium Powiatu Wieluńskiego dla uzdolnionych uczniów i absolwentów. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

Bożenie Krej. 



22 
 

Pani Bożena Krej – naczelnik Wydziału Edukacji omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 135/24 w sprawie przyznania Stypendium Powiatu Wieluńskiego dla uzdolnionych 

uczniów i absolwentów (głosowało 4 członków Zarządu, Pan Krzysztof Dziuba – 

wicestarosta wieluński nie oddał głosu).  

 Uchwała Nr 135/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził przerwę  

w obradach Zarządu Powiatu Wieluniu na czas trwania sesji Rady Powiatu  

w Wieluniu.  

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik Powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 136/24 w sprawie opracowania układu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 136/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik Powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 137/24 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 137/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik Powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 138/24 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała Nr 138/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 18 

Sprawy bieżące. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. Zamknął punkt 18. 

 

Pkt 19 

Wolne wnioski. 

 

Na XIV posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie zostały 

zgłoszone.  

 

Pkt 20 

Zamknięcie XIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku, 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął XIV posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 

Protokołowała: 

           Dorota Urbanek 

Referent  

 

 


